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SCHRIFTELIJKE VRAAG 
 
 
Datum 2 februari 2017  
  
Namens fractie VLP 
  
Indiener Jac Heijnen 
  

 
Vraag 1. Wat is de status van het terugdringen van de bijplaatsen bij de 

ondergrondse brengvoorzieningen?  
 
Antwoord: 
Vanaf 2 november 2016 tot nu, hebben onze boa’s ruim 100 uur gepost 
bij de ondergrondse milieustraatjes. Hierbij hebben zij in totaal 7 x proces 
verbaal gemaakt (4 x voor bijplaatsingen en 3 x voor het verkeerd 
aanbieden van afval. Onze buitendienst, onze boa’s en ook collega’s 
woonachtig in de gemeente Beesel constateren dat het aantal 
bijplaatsingen minder is dan voorheen.  
 

2. In 1Beesel staat verder niet vermeld dat de milieustraat elke 
middag open is. Hadden we dit niet met elkaar afgesproken? Nu 
staat er alleen woensdagmiddag en zaterdagmorgen in. 

 
Antwoord: 
In de gemeente info zetten we in de “afvalkalender” alleen de reguliere 
zaken en geen uitzonderingen of pilots.  De lijn is dat we deze 
uitzonderingen in een regulier artikel eenmaal of een aantal keren 
publiceren. Vervolgens kunnen onze inwoners zich via de website 
informeren. Dit is ook zo gebeurd bij de pilot “extra openstelling 
milieupark”. Nu er bestuurlijk toegezegd is dat onze inwoners vaker via de 
GemeenteInfo geïnformeerd zouden worden, hebben we vanaf week 
deze  voor de GemeentInfo  2-wekelijks een kort artikel ter publicatie 
klaargezet.   

 
  
  
  
Portefeuillehouder* Ton Reijnders 
  
Afhandeling* 6 februari 2017 
 
 


